

Föredragningslista

Sektionsmöte 2014-05-17, 10:00

1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

Terese Skoog öppnar mötet kl. 10.18

1.2. Val av mötesordförande

Terese Skoog valdes till mötesordförande

1.3. Val av mötessekreterare

Maja Gidlund valdes till mötessekreterare

1.4. Val av två justerare tillika rösträknare

Maria Bahrami och Fredrik Spansk valdes till justerare tillika rösträknare

1.5. Fråga om mötets behöriga utlysande

Kallelsen utgick torsdagen den 11 april, i enlighet med stadgan
SM beslutar

att anse mötet behörigt utlyst

1.6. Fastställande av föredragningslista

Ett yrkande har inkommit från Anton Warnhag om att punkt 7 ska läggas innan punkt 6.

Ett till yrkande har inkommit från Gustav Mattsson om att lägga till en punkt under
Diskussion om att införa en ny nämnd.

SM beslutar

att lägga punkt 7 före punkt 6.

att lägga till punkten 7. Diskussion om att införa en ny nämnd

att fastställa föredragningslistan

1.7. Adjungeringar

Inga.

1.8. Entlediganden

Inga.

1.9. Anmälningssärenden

Inga.

1.10 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll är färdigt, väntar på att bli justerat.

2. Rapporter

2.1. Sektionsstyrelsen

Ledamot Lukas Häggström informerade om att styrelsen har arbetat med budget samt att ta fram en ny verksamhetsplan med samråd med de sittande funktionärerna. Styrelsen har också förberett SM4 samt planerat en funktionärsfest tills nästa fredag.

2.2. Näringslivsgruppen/ Branschdagsgruppen

Cecilia Friström, från Branschdagsgruppen, informerade att de har börjar kontakta företag samt satt datumet till den 9 oktober. I dagsläget ser det ut som att dagen kommer avslutas med en sittning.

2.3. Studienämnden

Programansvarig student Cecilia F informerade att de arbetat med de saker som hänt på CSC kursutvärderingar för att kunna förbättra studieplanerna för varje år samt dess upplägg. Vinnarna av lotteriet för utvärderingen var Björn Lundkvist och Glenn Schmitz. En referensgrupp har skapats rörande samordningsdriften på CSC.

2.4. Klubbmästeriet

Vice klubbmästare Matilda Carlson informerade om att de satt ett förslag till en ny budget för nästa år tillsammans med kassören.

2.5. Kommunikationsnämnden

Kommunikatör Sara Edin informerade att en ny hemsida för Medieteknik kommer att lanseras.

2.6. Övriga nämnder och grupper inom sektionen

Idrottsnämndsordförande Alexis Tubulekas informerade att de kommer fortsätta spela innebandy på fredagar, de har tider tom den 13 juni. Sedan att de har deltagit i alla THS-mästerskap.

Valberedningen Christian Virtala informerade att de i valberedningen jobbat mycket med anonymitet och överlämning.

Mästercocken Linnea Holm informerade att om man vill gå med i matlaget är det bara att kontakta Linnea.

2.7. Övriga rapporter

Alexander Arozin rapporterade från THS om att man i kårfullmäktige diskuterat nästa års verksamhetsplan och att man har fört diskussioner om partipolitisk obundenhet. Enligt THS:s stadgar ska de endast jobba för studenten.

3. Information

3.1. Uppföljning verksamhetsplan för styrelsen 12/13*

Ledamöter Robin Palmberg, Lukas Häggström och Mikael Kjellnäs samt kassör Anton Warnhag informerade om uppföljningen av verksamhetsplan för styrelsen 12/13.

Inkommande fråga från Christian om vad som menas med att utvärdera festverksamheten, ledamot Lukas förklarar att det menas med att styrelsen ser över vad som fungerar bra och mindre bra. Cecilia frågade om styrelsen har som plan att

utvärdera de överlämningar som görs. Ordförande Terese förklarar att det skulle kunna föras in i verksamhetsplanen för nästa år.

4. Bordlagda ärenden

4.1. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsens verksamhetsår 10/11

Terese förklarade innebörden av ansvarsfrihet.

SM diskuterade punkten. Terese förklarade att de dokument som behövs för att revisorerna ska kunna granska styrelsens verksamhet under året 10/11 har försvunnit, då det fanns på en dator som gått sönder. Den sittande styrelsen har försökt följa detta men det har visat sig att dokumenten inte går att få fram. Terese informerade då om att med hänsyn till detta finns nu två alternativ för att slippa bordlägga denna ansvarsfrihet varje SM, att endera så beslutar SM om ansvarsfrihet ändå – vilket kanske inte är en så bra idé eftersom vi inte kunnat granska styrelsens verksamhet – eller också bordlägger vi ärendet *till dess att dokumenten är presenterade*.

Mikael yrkar på att bordlägga ärendet till dess att dokumenten presenteras.

SM beslutar

att bifalla Mikael's yrkande om att bordlägga ärendet till dess att dokumenten presenteras

Mikael Stål kommer in i salen.

4.2. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsens verksamhetsår 12/13

Revisor Olof Lindman informerade om att det fanns beslut på sektionshoodies samt så har revisorerna fått ta del av budgeten för verksamhetsåret 11/12. 75 procent har verifierats, men det saknas 25 procent. Kvitton saknas på 23 000 kronor, Johan Olsson har förklarat att pengarna troligtvis har med mottagningen att göra.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

Kassör Anton frågade vad nästa steg är för att få det klart. Revisor Samuel Norling förklarade att de kan kontakta banken. Olof förklarade att Johan Olsson informerat om att en del av dem insättningar som saknas tror han gjorts under perioden 11/12, de kan ligga i den pärmen men inte bokförts ordentligt. Johan Olsson har bekräftat att de saker som inte går att verifiera kommer vi aldrig att få kvitton på.

SM beslutar

att ge ansvarsfrihet för styrelsens verksamhetsår 12/13

Christan yrkar på att öppna punkt 1.7 Adjungeringar.

SM beslutar

att adjungerande Mikael Stål till yttranderätt.

*Gustav Mattsson och Christian Virtala lämnar salen för tillfälligt och kommer senare tillbaka.
Kyriaki Sarampasina kommer in i salen.*

5. Motioner, propositioner, interpellationer och enkla frågor

5.1. Proposition Stadgeändring revision*

Terese presenterade propositionen. Anledningen till att styrelsen lagt propositionen är för att uppdatera våra stadgar så att de följer kårens.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

Ingen diskussion

SM beslutar

att bifalla propositionen om Stadgeändring revision i sin helhet, enligt bilaga ii.

Alexander Arozin lämnar salen tillfälligt men kommer senare tillbaka.

Samuel Norling går för dagen.

5.2. Motion Spelnörderiet*

Motionen presenterades av Lukas H.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade varför inte Spelnörderiet kan finnas under Qulturnämnden istället.

SM beslutar

att bifalla motionen om Spelnörderiet

Ett yrkande har inkommit från Lukas om att öppna upp punkt 1.6 Fastställande av föredragningslista.

Ett yrkande från Lukas har inkommit om att lägga till punkt 6.21 val av Game Master.

SM beslutar

att bifalla Lukas yrkande

5.3. Motion från valberedningen*

Ordförande Terese presenterade styrelsens motionssvar.

Valberedningen jämför sig med styrelsens motionssvar.

SM beslutar

att bifalla motionsvaret från Styrelsen

Mötesordförande ajournerar mötet i tio minuter för en kort paus.

6. Beslutsärenden

6.1. Fastställande av verksamhetsplan för nästkommande verksamhetsår*

Ordförande Terese informerade om att styrelsen tillsammans med funktionärerna har lagt förslag till ny verksamhetsplan.

Mötesordförande öppnar upp för diskussion.

SM diskuterade om ordvalet gällande SM för nollan.

Ett yrkande har inkommit från Anton om att ändra punkt 1.2.4 till "...*hålla ett introduktions-SM till...*".

Ett till yrkande har inkommit från Alexander om att ändra "*fejk-SM*" till "*SM-noll*".

Anton drar tillbaka sitt gamla yrkande och yrkar istället på att ändra till "...*hålla Nollans SM...*". Alexander jämkar sig med detta yrkande.

Christian diskuterade att det borde stå tydligt att man ska göra en ordentlig granskning och utredning av verksamhetsplanen. Olof diskuterade att de bör ha mer samarbete med MKM och Qulturnämnden vid arbetet med verksamhetsplanen.

Axel Hultman ställer en fråga om att få titta på hur näringslivsverksamheten kan arbeta med att lyfta vår utbildning och marknadsföra Medieteknik. Cecilia F ger förslag om hur man under branschdagen kan lyfta fram det.

Ett yrkande har inkommit från Christian att lägga till punkt 1.1.5 "Att styrelsen skall undersöka möjligheten att utforma verksamhetsplanen till en verksamhetsplan som är representativ för hela sektionens verksamhet och presentera resultatet av denna undersökning som senast under sista sektionsmötet under verksamhetsåret 14/15."

Ett yrkande har inkommit från Cecilia att lägga till 1.3.2 "Styrelsen anordna efter varje överlämning (SM2, SM4) en utvärdering av hur överlämning skett. Detta för att se till att verksamhetsplanen samt funktionärernas plan för sin verksamhets följs upp".

Lukas yrkar på att ändra "anordna" till "genomför". Cecilia jämkar sig.

SM beslutar

att bifalla Anton yrkande

att bifalla Christians yrkande

att bifalla Lukas yrkande

att godkänna verksamhetsplanen för nästkommande verksamhetsår

Carolina Ring kommer in i salen.

6.2. Fastställande av budget för MKM för nästkommande verksamhetsår*

Anton W presenterade budgeten för MKM för nästkommande verksamhetsår.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

Christian lyfter frågan om att MKM har en stor budget. Axel frågar vad grundtanken är med att ha en så stor budget. Matilda förklarar, som ansvarig för MKM, att den har sänkts under åren och att man bör ha i åtanke att MKM lägger ned väldigt mycket tid och arbete. Axel frågar hur pengarna disponeras rent praktiskt. Kassör Anton förklarar att MKM använder sina pengar väl och effektivt, att de är ett bra exempel för andra nämnder och därför har de en hög budget. Alexander förklarar att man inte bör jämföra nämnder, men man bör reflektera över att MKM arbetar under obekväma tider jämfört med andra nämnder.

SM beslutar

att fastställa budget för MKM för nästkommande verksamhets 2014/2015

6.3. Fastställande av budget för nästkommande verksamhetsår*

Anton W presenterade budgeten för nästkommande verksamhetsår. Olof frågade vad som är inköp av teknik, Anton förklarar att teknikinköp går under sektionen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

Sju yrkande har inkommit från ÖPH Robin Palmberg om:

- att öka "Betaling från CSC för övningar" med 1750kr till 11750kr*
- att minska "Evenemang Lokalkostnader" med 2250kr till 3500kr*
- att minska "Evenemang Materialkostnader" med 2250kr till 1750kr*
- att öka "Märken" med 1000kr till 2000 kr*
- att ta bort "Tygpåsar"*
- att lägga till "Övriga trycksaker" med budgeten 2000kr*
- att öka "Teambuilding" med 4300kr till 10700kr*

Anton frågade om det är Vraque som ingår i budgeten, med tanke på ökningen under Teambuilding. Robin förklarade att det stämde bra.

Fyra yrkande har inkommit från Anton:

- att lägga till posten 'Biljettintäkter från n0g' under Intäkter med +17500.*
- att lägga till posten 'Inhyrd personal för n0g' under utgifter med (-)11000.*
- att sätta posten 'Evenemang materialkostnader' till (-)7150.*
- att sätta posten 'Evenemang lokalkostnader' till (-)4600.*

Robin jämkar sig med de ändringar som Anton föreslog.

Ett yrkande har inkommit från Lukas om att ändra resultatställe 16 SNÖ för utgifter Fika och Teambuildning. Ett yrkande har inkommit från Emma Klint om att ändra från "tidigare nollan" till "ettan".

SM beslutar

att bifalla samtliga yrkanden

att godkänna budgeten för nästkommande verksamhetsår

Ett yrkande har inkommit från Christian om att öppna föredragningslistan och sedan ändra i valärenden. Punkt 6.10 och punkt 6.11 flyttas till punkt 6.1 och punkt 6.2. Alla andra punkter därefter flyttas.

SM beslutar

att bifalla Christian yrkande att ändra valärenden.

Linnea Holm lämnar salen tillfälligt.

Ariel Blomqvist lämnar salen tillfälligt och kommer senare tillbaka.

7. Valärenden

Mikael Stål presenterade sig och berättade att han varit med i CL:s valberedning så att val av klubbmästare behandlas på lika vis då en av valberedarna har kandidaterat till Klubbmästare. Detta för att undvika jäv.

Ordförande ville fastställa röstlängden och röstlängden blev därmed fastställd.

7.1. Val av Klubbmästare

Kandidater: Erik Forsberg och Rebecka Rönnbäck.

Erik lämnar salen.

Rebecka Rönnbäck presenterade sig. Mycket upplärning kommer att behövas och Rebecka planerar att göra en utvärdering i sommar samt se över ansvarsposterna. Som klubbmästare har hon mycket energi att ge, hon kommer att få verksamheten att fungera.

Frågor inkommer om vad Rebecka ser på samarbetet med andra sektioner, hon svarar att det ställer hon sig positiv till. Har du några konkreta idéer med ansvarsposterna och att många blir gamlingar. Rebecka tänker sig att nya personer ska komma in i gruppen

innan alla gamlingar försvinner. Anton frågar hur Rebecka ser på arbetet och delegeringen. Rebecka svarar att delegera ansvarsområden och ha kontinuerlig kontakt samt att finnas där och stötta och vara uppmärksam är något hon kommer arbeta med. Rebecka kommer ställa upp som vice klubbmästare om hon inte blir vald som klubbmästare. Christian frågar om det är en nackdel att du är så insatt i MKM när det gäller att få MKM att arbeta för sektionen. Rebecka förklarar att det är bra med erfarenhet inom ämnet och att hon är öppen för feedback.

Rebecka lämnar salen.

Erik Forsberg presenterade sig. Erik är van i ledarrollen och har erfarenhet. Erik tror på tydliga instruktioner och att han kommer att finnas där som stöd. Erik är bra på att lyssna och förstå människor vilket gynnar honom då han kommer kunna se alla medlemmar i gruppen och kunna därmed anpassa och delegera gruppmedlemmarna.

Anton frågade om Erik ser ett behov om att göra några omstruktureringar. Erik förklarar att man ska ha mer fokus på att bygga ett bra arbetslag, teambuildning och utbildning, vilket Erik kommer att jobba väldigt hårt med. Josefin frågade om Erik har några konkreta idéer, Erik menar att han vill pinpoint:a nya medlemmarnas styrkor och delegera därefter. Erik är öppen för kommunikation mellan nämnder och kommer aktivt arbeta med detta samarbete. Matilda frågar om vad Erik tänkt med att ta in nya medlemmar. Erik förklarar att han vill integrera gamlingarna för att stötta MKM. Erik är positiv till samarbete med andra sektioner. Christian frågar vilka mål MKM har idag och vilka de bör ha. Erik förklarar att han vill bygga en bra sammanhållning i gruppen samt att integrera gamlingarna, då gamlingarna i år är kvar i skolan.

Mikael Stål får en medalj för sitt arbete i valberedningsprocessen.

Mikael S lämnar salen.

Erik lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Rebecka Rönnbäck till Klubbmästare

Christopher Lindström kommer in i salen.

Linnea Holm lämnar salen tillfälligt.

Cecilia Friström, Olof Lindman och Iryna Kulatska lämnar salen tillfälligt och kommer tillbaka.

Mötet ajourneras för lunch till 14.25.

Mötes återupptas klockan 14.25

7.2. Val av Vice Klubbmästare

Ett yrkande har inkommit från Cecilia E om att ändra punkt 6.14 till val av valberedningsordförande och lägga till punkt 6.16 Fyllnadsval av upp till tre valberedare.

SM beslutar

att bifalla yrkandet om föredragningslistan

Pontus från THS Centralt kommer in i salen.

SM öppnar upp punkt 1.7 adjungeringar.

SM beslutar

att Pontus från THS Centralt får yttranderätt

Ett yrkande har inkommit från Lukas att öppna upp valet för fri nominering

SM beslutar

att bifalla Lukas yrkande

Erik Forsberg nominerade sig.

Inga övriga kandidater nomineras.

Erik presenterade sig.

Mikael frågade om Erik är, som av traditioner, beredd att ta hand om ekonomin. Erik förklarar att han inte har någon erfarenhet kring ekonomi, men har lätt att lära och ser inga problem med det.

Erik lämnar rummet.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Erik Forsberg som vice Klubbmästare

Linnea Holm kommer tillbaka in i salen.

7.3. Val av Styrelseledamot för näringslivs- och kommunikationsfrågor

Valberedningens kandidat: Alexander Arozin.

Ett yrkande har inkommit från Jonathan Söderin om fri nominering.

SM beslutar

att bifalla Jonathans yrkande

Inga nomineringar inkommer.

Alexander presenterade sig. Alexanders visioner är att han vill bygga och fokusera på är kontinuitet. Han vill se över överlämningarna, så att kunskap inte går förlorad.

Anton frågade vad Alexander ser på posten i sig. Alexander förklarar att han vill fungera som ett bollplank. Christian frågar om Alexander ser på posten som producerande, såsom hans arbete på THS. Alexander förklarar att han anser att en styrelseledarmot bör vara mer strategisk än operativt.

Alexander lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Alexander Arozin till Styrelseledamot för näringslivs- och kommunikationsfrågor

Marcus Hogler kommer in i salen.

7.4. Val av Styrelseledamot för studiesociala frågor

Valberedningens kandidater: Marcus Rönmark och Emil Erlandsson.

Emil lämnar salen.

Marcus presenterade sig. Marcus har valt att kandidera för att posten för att han anser att den är extremt viktigt.

Christian frågar vad Marcus har för vision för styrelsen för året. Marcus förklarar att han för närvarande håller med den nuvarande styrelsen i deras arbete samt i vilken riktning de vill arbeta mot. Anton frågar hur han ser på nystartande av nya nämnder. Marcus förklarar att så länge det finns utrymme och ett godtyckligt antal personer bakom så finns det utrymme för att utöka antalet nämnder. Marcus kan hantera många nämnder och hålla koll på många saker samtidigt. Marcus håller med om att det är bra att nämnderna har egna mål och visioner. Marcus ser ett samarbete mellan nämnder för att visa upp de små nämnderna.

Marcus lämnar salen.

Emil presenterade sig. Emil har aldrig suttit i en styrelse och vill testa på det.

Jonathan frågar om Emil har någon egen vision, vilket Emil förklarar att han inte har. Christian frågar vad Emil kan bidra med till styrelsen. Emil förklarar att han kan arbeta hårt och är bra på att se ett problem från olika sidor. Viktor frågar om några tidigare erfarenheter, Emil förklarar att han har svårt att applicera det då han inte suttit i en styrelse tidigare.

Emil lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Marcus Rönmark till Styrelseledamot för studiesociala frågor

7.5. Val av Styrelseledamot för utbildningsfrågor

Valberedningens kandidat: Axel Hultman

Axel presenterade sig. Axel vill arbeta ur ett långsiktigt perspektiv och vill bli duktigare på att lyfta fram det vi i Medieteknik gör.

Robin frågar vad Axel tycker om att öppna upp studienämnden så att alla kan gå med. Axel förklarar att de bör vara ett så öppet forum som möjligt, något man kan titta på ur ett mer långsiktigt perspektiv. Så många som möjligt bör få sin röst hörd. Christian undrar om vad Medieteknik bör arbeta med inom utbildning. Cecilia frågar vad som skulle kunna förbättras i studienämnden. Axel förklarar att han tycker att det är viktigt att få folk att förstå att det går att påverka, viktigt att sprida det.

Axel lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Axel Hultman till Styrelseledamot för utbildningsfrågor

Mötet ajourneras till kl. 15.35.

7.6. Val av Sektionslokalsansvarig

Valberedningens kandidat: Emil Erlandsson och Viktor Ceder.

Emil lämnar salen.

Viktor presenterade sig. Han har varit i kontakt både Datatekniks- och Medieteknikssektionsansvarige.

Christopher frågar hur Viktor ser på städningen. Viktor tycker att om det krävs så ska mer städning göras. Konkret plan på att få in mer medianer i METAdorerna är att göra mer reklam. Christian frågar hur Viktor ser på samarbetet med data och hålla relationen god. Viktor ser positivt med att samarbeta med datasektionen. Anton frågar hur många timmar Viktor lär behöva lägga på posten, Viktor förklarar att han uppskattat tänker sig fyra timmar per vecka, ibland mer eller mindre.

Viktor lämnar salen.

Emil presenterar sig. Ser det som en rolig post. En post som kräver att man lyssnar på vad andra tycker och tänker.

Anton frågar hur många timmar Emil lär behöva lägga på posten, Emil förklarar att han har all tid i världen. Christian frågar hur Emil ser på samarbetet med data och hålla relationen god. Emil förklarar att vi måste arbeta med dem i och med att vi delar lokal med dem. En del av samarbetet är viktigt och det behövs. Emil vill att kommunikationen ska bli bättre så att alla vet dem de ska kontakta. Emil vill ha mer struktur i Meta.

Emil lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Viktor Ceder till Sektionslokalsansvarig

7.7. Val av Internationell sekreterare

Valberedningens kandidat: Tove Johansson

Tove presenterade sig.

Lukas frågade sig vad som fick Tove att engagera sig nu. Tove har märkt, med sitt utbytesår, att ett bra mottagande är viktigt och därför vill hon engagera sig nu. Axel frågar vad Tove ser på posten idag. Tove förklarar att man bör strukturera upp posten samt arbeta med en framtidsplan kring posten. Tove vill se vad THS gör för de internationella utbyten och se vad man kan applicera på Medieteknik. Anton frågar vad Tove har för idéer, Tove förklarar att man på hemsidan kan ha en engelskruta, man skulle kunna ha en buddy hos oss och att man fixar ett bra mottagande. Det utbyte Tove får genom att jobba med THS kommer vara bra då hon är själv på posten.

Tove lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Tove Johansson till Internationell sekreterare

7.8. Val av Studienämndsordförande

Valberedningen har inga kandidater.

Ett yrkande från Cecilia har inkommit om fri nominering

SM beslutar

att bifalla yrkandet

Cecilia Friström nominerade sig själv.

Cecilia presenterade sig. Cecilia tycker det är viktigt att ha någon sitta på posten och vill därför kandidera. Hon arbetar med utbildningsfrågor nu som programansvarig student, tycker det är kul samt att det är viktigt att föra vår utbildning åt rätt håll. Vi bör utnyttja alla nämnder. Hon tycker det är viktigt att ordförande posten sätts. Hon anser att hon och Matilda S har liknande arbetsuppgifter. Om hon blir vald kommer hon att kliva av PAS och entledigas.

Alexander frågar vad Cecilia har för mål nu och i framtiden. Cecilia tycker det är viktigt att studenter är med och påverkar. Kursutvärderingar bör göras i mitten av varje period. Det är viktigt med en transparens om vad som händer på skolan och CSC. Matilda frågar hur Cecilia ser på samarbetet med data. Cecilia svarar att hon gärna har en återkoppling med dem och att hon tycker samarbetet fungerar bra.

Cecilia lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att inte Cecilia Friström väljas till Studienämndsordförande

Ett yrkande har inkommit från Cecilia E om att bordlägga valet.

SM beslutar

att bordlägga valet av studienämndsordförande

Tove Johansson går för dagen.

7.9. Val av Jämställdhets- och mångfaldsombud

Ett yrkande har inkommit på fri nominering

SM beslutar

att bifalla yrkandet om fri nominering

Gustav Mattsson nominerar Lisa Gillner, som accepterar nomineringen.

Lisa presenterade sig. Läser årskurs ett och brinner för jämställdhetsfrågor. Det ligger henne varmt om hjärtat. Hon har samtalat med Robin om posten och tror att hon skulle klara av det. Lisa är bra på att formulera sig och föra personers åsikter vidare, bra på att lyssna och bra på att ta till sig konstruktiv kritik.

Matilda frågar vad hon vill jobba med mer precis. Lisa förklarar att hon vill arbeta med förtroendevalda poster, att de ska vara mer jämställda. Göra ett samarbete med jämställdhetsveckan, införa ett samarbete med Malvina. Christian frågar om lika behandling. Lisa upplever att det finns en mentalitet inom sektionen och att hon vill driva fram det.

Lisa lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Lisa Gillner till Jämställdhets- och mångfaldsombud

7.10. Val av Studerandeskyddsombud

Robin Palmberg nominerar Fredrik Spansk, som avböjer nomineringen.

Cecilia Engelbert nominerar Matilda Schaffer, som avböjer nomineringen.

Robin Palmberg nominerar Adam Nyberg, som avböjer nomineringen.

Ett yrkande har inkommit från Christian om att bortlägga valet till SM1

SM beslutar

att bortlägga valet av Studerandeskyddsombud

Josefine Martinsson går för dagen.

7.11. Val av Sektionswaldner

Kandidat: Glenn Schmitz

Maria Bahrami nominerar Marcus Hogler, som accepterar nomineringen

Glenn är ej närvarande på mötet

Marcus presenterade sig och säger att han älskar pingis.

Marcus lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade

SM beslutar

att välja Marcus Hogler till Sektionswaldner

7.12. Val av Idrottsnämndsordförande

Ett yrkande har inkommit om fri nominering.

SM beslutar

att bifalla yrkandet

Christopher Lindström nomineras, som accepterar nomineringen.

Adam Nyberg nomineras, som avböjer nomineringen.

Christopher presenterar sig. Vill främja idrottsnämnden på Medieteknik och tycker nämnden är rolig. Han vill fortsätta delta i THS-engagemang och främja samarbetet mellan idrottsnämnden och andra nämnder i sektionen. Ser sitt tidigare engagemang i sektionen som en fördel.

Alexis frågar vad som varit bra och mindre bra med nämnden idag. Christopher förklarar att fredagstiden är mycket bra för kontinuitetens skull. Christian frågar om det kommer att fungera att ha denna post med ÖPH. Christopher förklarar att han har tid och går det ej kan man utse en vice, som föregående år.

Christopher lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Christopher Lindström till Idrottsnämndsordförande

7.13. Val av Spexmästare

Fredrik Spansk och Marcus Frisell nomineras, som båda accepterar nomineringen.

Fredrik lämnar salen.

Marcus presenterade sig. Var vice spexmästare förra året, vore kul att driva saker och återinföra Trojansk fest.

Lukas frågar hur Marcus vill att nämnden ska fungera. Marcus vill inte bestämma över någon, det handlar om att ha kul och alla ska få sin röst hörd. Adam frågar om Marcus kommer att ha tid, Marcus svarar att han absolut kommer att ha det.

Marcus lämnar salen.

Fredrik presenterade sig. Tycker att den delen av sektionen är otroligt rolig. Han vill ha tillbaka Confession Booth samt Roast på Pub vill se fler engagemang med andra sektioner.

Lukas frågar hur Spexmästeriet ska fungera nästa år. Fredrik svarar att man bör samlas på början av året, spåna idéer och ha saker ihop med andra nämnder. Tillsammans med andra nämnder kommer man kunna skapa mycket roliga saker. Anton frågar om planen för hur man ska engagera fler. Fredrik förklarar att man tydligare bör visa utåt vad Spexmästeriet gör och ha tydliga mål.

Fredrik lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att entlediga Fredrik Spansk från justerare tillika rösträknare

att välja Axel Hultman till justerare tillika rösträknare

att välja Fredrik Spansk till Spexmästare

att riva upp beslutet om att bordlägga val av Studerandeskyddsombud

Ett yrkande har inkommit från Cecilia E om att ändra punkten 6.10. Val av Studerandeskyddsombud till 6.14.

SM beslutar

att bifalla Cecilia Engelberts yrkande

Marcus Rönmark går för dagen.

Jonathan Söderin lämnar salen tillfälligt.

7.14 Val av Studerandeskyddsombud

Robin Palmberg nominerar Marcus Frisell, som avböjer nomineringen.

Cecilia Engelbert nominerar Beatrice Hallmark.

Maria förklarar att Beatrice skickat in sin kandidatur till fel mejladress först, men att Valberedningen nu fått tag på den och kan läsa upp den. Sedan läser Maria upp Beatrice kandidatur för SM.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Beatrice Hallmark till studerandeskyddsombud

Jonathan Söderin kommer tillbaka.

7.15. Val av Ordförande för Valberedningen

Maria Bahrami nominerar Christian Virtala, som avböjer nomineringen.

Rebecka Rönnbäck nominerar Jonathan Söderin, som avböjer nomineringen.

Maria Bahrami nominerar Simóne Stenis Perron, som avböjer nomineringen.

Ett yrkande har inkommit från Matilda om att bordlägga punkten.

SM beslutar

att bordlägga valet av ordförande för valberedaren

Cecilia Friström och Matilda Schaffer går för dagen.

Marcus Frisell och Linnea Holm lämnar salen tillfälligt och kommer tillbaka.

7.16 Val av tre valberedare

Kandidat: Emil Erlandsson

Gustav Mattsson nominerar Anton Sivertsson, som accepterar nomineringen.

Rebecka Rönnbäck nominerar Linn Lahtinen, som accepterar nomineringen.

Simóne Stenis Perron nominerar Alexandra Bäckström, som accepterar nomineringen.

Alexandra, Anton och Emil lämnar salen.

Linn presenterade sig. Går i tvåan. Har varit engagerad i MKM och mottagningen tidigare, vill testa på något nytt med en annan riktning. Linn vill lära andra mer om sektionen och vill samtidigt själv lära sig mer om sektionen.

Linn lämnar salen.

Alexandra presenterade sig. Går i ettan. Varit elevrådsordförande under högstadiet, hon är social och driven samt van att leda.

Alexandra lämnar salen.

Emil presenterade sig.

Linnea frågar vilken roll Emil tar i en grupp. Emil förklarar att om det finns en bra ledare tar Emil roll nummer två.

Emil lämnar salen.

Anton presenterade sig. Är Qulturnämndsordförande vilket är en svår nämnd att få igång. Det är inte så mycket arbete så han kommer kunna tillföra mycket och han har koll på hur strukturen ser ut.

Fredrik frågar om Anton har några tidigare erfarenheter. Anton förklarar att han varit representerade sin klass i sjuan. Anton är försiktig med att ställa vissa frågor, villig att lära sig och är en bra människokännare. Tänkte söka posten i ettan men väjde i sista sekunden. Christian frågar om Anton har några idéer över om vad valberedning ska jobba med framöver. Anton förklarar att det är bättre att komma in med input och fräscha perspektiv väl vid start av posten.

Anton lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Alexandra Rönnbäck till valberedare

att välja Emil Erlandsson till valberedare

att välja Linn Lahtinen till valberedare

Marcus Hogler och Fredrik Spansk lämnar salen tillfälligt och kommer tillbaka.

7.17 Fyllnadsval till upp till tre valberedare.

Christian Virtala nominerar Emma Klint, som accepterar nomineringen.

Maria Bahrami nominerar sig själv.

Maria lämnar salen.

Emma presenterade sig. Kommer att söka en annan post senare under detta SM. Emma tycker det vore kul att få en helhetsbild av sektionen.

Christian frågar vad Emma kommer att kunna bidra med, Emma förklarar att hon ger energi och har mycket åsikter. Att arbeta i valberedningen är en bra sak för ettan förklarar Emma.

Emma lämnar salen.

Maria presenterade sig. Har mycket mer att lära i posten och har mycket mer att ge. Är en trygg valberedare för det kommande året. Maria vill skriva en mall över hur en kandidatur ska se ut, hon vill sprida detta och ge information till sektionen. Maria tycker arbetet har varit intressant att sätta sig i en situation där man behöver se på saken objektivt.

Maria lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

Ett yrkande från Cecilia E har inkommit om att välja båda kandidaterna samtidigt.

SM beslutar

att bifalla Cecilia Engelberts yrkande

SM beslutar

att välja Maria Bahrami och Emma Klint till valberedare

7.18. Val av Nominering av representant till THS valnämnd

Maria Bahrami nominerar sig själv.

SM beslutar

att välja Maria till vald att bli nominerad av representant till THS valnämnd

Mötet adjungeras till 19.09

7.19. Val av Kommunikatör

Kandidat: Linnea Holm

Linnea Holm presenterade sig. Det Linnea brinner mest för är att värna om samarbetet mellan nämnderna, hon vill att sektionen ska fungera bättre som en enhet.

Anton frågar hur hennes tanke är att sektionen ska samarbeta mer mellan nämnderna. Linnea förklarar att hon är positiv inställd till teambuildningar, samordnar nämnderna, vill jobba mer med sektionstidningen och att det ska fungera mer som ett nyhetsbrev. Christian frågar hur hon kommer utvecklas som kommunikatör, Linnea förklarar att hon har mycket att lära i ledarrollen men är mycket lugn i den rollen.

Linnea lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Linnea Holm som Kommunikatör.

Ett yrkande har inkommit från Christian att öppna upp punkten 6.15. Val av ordförande för valberedaren

SM beslutar

att bifalla Christians yrkande

7.20 Val av Ordförande för Valberedningen

Christian Virtala nominerar sig själv.

Christian presenterade att han har mer att ge. Struktur är en viktig sak för valberedningen och det är viktigt att arbeta med det samt med sammanhållningen.

Christian lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Christian Virtala till ordförande för valberedaren

Anton Sivertsson går för dagen.

7.21. Val av Näringslivsansvarig

Kandidater: Inga

Ett yrkande från Christian har inkommit för fri nominering

SM beslutar

att bifalla Christians yrkande

Anton förklarade posten.

Ett yrkande har inkommit från Maria om att bordlägga valet av näringslivsansvarig till nästa SM.

SM beslutar

att bifalla Marias yrkande

7.22. Val av Fotogrupsansvarig

Kandidat: Emma Klint

Emma Klint presenterade sig. Emma vill fortsätta driva gruppen och hon är fotointresserad.

Anton frågar vad hon vill fokusera på. Emma förklarar att hon vill lägga stort fokus på nybörjare, att hon exempelvis vill ha workshops.

Emma lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Emma Klint till Fotogrupsansvarig

7.23. Val av Medielabbets ordförande

Kandidater: Alexander Granskog och Ariel Blomqvist Rova

Ariel presenterade sig. Går i ettan. Jobbat med projektledning relativt mycket, med kreativa processer. Med barn och unga. Både kommunalt och i den ideella sektorn, vilket innebär en liten budget. Sektionen borde bli bättre på att ordna stora projekt, så att man kan visa upp medlemmarnas styrkor för andra studenter och näringslivet. Ariel vill fortsätta på det Emma började bygga, se på det som en resurs bank, en infrastruktur men också vill Ariel sätta ihop casebaserade workshop, en sorts idégenerering.

Anton frågar hur Ariel tänkte sprida Medialabbet. Ariel förklarar via marknadsföring, genom att sprida det via ord men också via affischer. En fråga han kommer behöva tänka mer på.

Ariel lämnar salen.

Alexander G presenterade sig. Går tredje året. Sökte denna post förra året. Medielabbet är nyckeln till definitionen av Medieteknik. Medielabbet är nyckeln till att minska klyftan mellan sektionen och näringslivet. Medielabbet ska vara en plattform för idéer, projekt och nyskapande. Alexander presenterar sedan sin idé som rör Medialabbets första projekt.

Anton frågar hur Alexander tänker starta och sprida arbetet, Alexander förklarar att han tänker starta projektet han visade i sin powerpoint, sedan kan folk komma med idéer.

Alexander lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Alexander Granskog till Medielabbets ordförande

Matilda Carlsson, Rebecka Rönnbäck och Christopher Lindström går för dagen.

7.24 Val av Game Master

Lukas Häggström kandiderar.

Lukas presenterade sig, han har en tydlig plan om vad han vill göra med nämnden och brinner för ämnet.

Lukas lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Lukas Häggström till Game Master

Marcus Hogler lämnar salen tillfälligt och kommer tillbaka.

7.25. Val av 2 Revisorer

Alexander Arozin nominerar Lennart Jönsson, som avböjer nomineringen.

Cecilia Engelbert nominerar Sara Edin, som avböjer nomineringen.
Mikael Kjellnäs nominerar Adam Nyberg, som accepterar nomineringen.
Adam Nyberg accepterar nomineringen, som accepterar nomineringen.
Maria Bahrami nominerar Alexis Tubulekas, som avböjer nomineringen..
Terese Skoog nominerar Olof Lindman, som avböjer nomineringen.
Cecilia Engelbert nominerar Alexander Granskog, som avböjer nomineringen.

Adam lämnar salen.

Olof presenterade sig. Tar sig an posten igen för att den är extremt viktig, det är viktigt att vara noggrann.

Olof lämnar salen.

Adam presenterade sig. Adam har dålig koll på vad en revisor gör, men det är en bra post för att man får överblick av hela sektionen.

Adam lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

Ett yrkande från Cecilia E har inkommit om att välja båda kandidaterna samtidigt.

SM beslutar

att bifalla Cecilia Engelberts yrkande

SM beslutar

att välja Adam Nyberg och Olof Lindman till revisorer

Ett yrkande har inkommit från Cecilia E om att öppnar upp punkten föredragningslistan.

Ytterligare ett yrkande har inkommit från Cecilia E om att flytta valet av ordförande innan valet av kassör.

SM beslutar

att bifalla Cecilias yrkande

Mötet adjungeras till 20.35.

7.26. Val av Ordförande

Ett yrkande har inkommit från Christian att yrka på fri nominering

SM beslutar

att bifalla Christians yrkande

Lukas Häggström nominerar Josefine Lindqvist och Robin Palmberg

Josefine Lindqvist väljer att acceptera nomineringen

Robin Palmberg väljer att acceptera nomineringen

Josefine lämnar salen.

Robin presenterade sig. Robin reder ut varför han inte sökt till ordförande tidigare.

Robin informerar om sin tidigare erfarenhet av styrelsearbete. Robin vill att sektionen ska bli mer öppen, ingen ska vara rädd att söka en post eller misslyckas.

Lukas frågade om Robin har tid, med tanke på ÖPH. Robin informerar om att han har sett över det och redan samtalet med vice ordförande. Planering kommer att krävas, men det kommer att gå. Christian frågar hur Robin kommer att kunna sköta båda rollerna med ÖPH och ordförande om de säger emot varandra. Robin förklarar att han kan gå in i båda rollerna och att han redan nu har stött på problem. Sammankallande, drivande och hålla fokus är Robin bra på. Anton frågar om vad nästa steg är i näringslivsverksamheten, Robin förklarar att styrelsen får synas utåt till företagen och att styrelsen bör arbeta mer med företagskontakt samt att engagera fler sektionsmedlemmar. Sektionen ska arbeta för att det ska finnas något för alla, det bör vara en spridning i sektionen och alla ska veta vad sektionen arbetar med och innebär.

Robin lämnar salen.

Josefine presenterade sig. Josefine är organiserad och inte konflikträdd. Tidigare har hon varit ARR-chef. Josefine anser att det är viktigt att få in nya studenter första veckorna. Styrelsen anser hon behöver en ny Vision 3, samma problem som förut - få personer söker poster, men vi har fått fler på SM, posterna ska vara attraktiva och roliga. Alla på media ska känna sig välkomna.

Christian frågar hur Josefine ser på Medieteknik om 5 år. Josefine förklarar att det är större konkurrens av sökandet av poster, näringslivet fungerar bättre så att alla vet vad Medieteknik är. Anton frågar vad nästa steg i näringslivsverksamheten är, Josefine förklarar att det är att få näringslivsgruppen mer attraktiv. Man måste informera om posterna. Alexander A frågar vad Josefine har som gör henne bättre än hennes motkandidat, Josefine har en viss ledarerfarenhet, kan kompromissa och är organiserad. Hur ska man uppmuntra fler att delta frågar Christian, Josefine förklarar att det är viktigt att nå ut till dessa människor för att visa att det finns saker som man kan engagera sig i för att utveckla sin utbildning och få utbildningen att förbättras. Göra utvärderingar i större utsträckning för att alla ska påverka. Anton frågar om hur Josefine ser på henne i

ledarrollen. Josefine tror på samarbete, olika åsikterna och på kompromisser. Josefine vill vara en ordförande som engagerar många personer.

Josefine lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Robin Palmberg till Ordförande

Marcus Frisell, Linnea Holm och Simóne Stenis Perron lämnar salen för tillfälligt och kommer tillbaka.

7.27. Val av Kassör

Ett yrkande från Robin har inkommit på fri nominering

SM beslutar

att bifalla Robins yrkande

Robin Palmberg nominerar Åsa Linder

Åsa Linder väljer att acceptera nomineringen

Mikael Kjellnäs nominerar Josefine Lindqvist

Josefine Lindqvist väljer att inte acceptera nomineringen

Åsa presenterade sig. Åsa tycker att det vore kul, hon har ingen erfarenhet av styrelsearbete eller bokföring, men hon tror att det här kan vara något som passar henne.

Anton frågar hur hon skulle passa som medlem i styrelsen. Åsa förklarar att väl insatt i arbetet kommer hon att få erfarenhet kring styrelsearbetet och kunna bidra. Maria frågar om hon gjort något tidigare som hon kan ha nytta av, Åsa förklarar att hon varit engagerad i sektionen tidigare samt har ledaregenskaper om det krävs. Åsa är ordningsam och noggrann, hon vill ha struktur på saker och ting. I diskussioner har Åsa inget problem att yttra det hon vill, men hon pratar inte för pratandes skull.

Åsa lämnar salen.

Mötesordförande öppnade upp för diskussion.

SM diskuterade.

SM beslutar

att välja Åsa Linder till Kassör

8. Diskussionsärenden

8.1 Diskussion om att införa en ny nämnd.

Gustav och Fredrik presenterade diskussionspunkten om att skapa en ny nämnd under SM1. Nämnden skulle verka som en informationsbas, en studentlivsnämnd.

Diskussion öppnas om nämnden kommer att uppfylla ett syfte efter de samlat in all information. Gustav och Fredrik förklarar att om arbetet tar slut så kan man söka nya sektionsprojekt. Diskussion öppnas om det verkligen behövs en nämnd till detta. Anton informerar om att det här är lite för lite för att falla inom en ny sektionsnämnd, det är en bra idé att ha inom Spexmästeriet eller så skulle man kunna köra det genom Kommunikationsnämnden.

9. Övriga ärenden

9.1. Påminnelse om testamenten

Mötesordförande påminner om att alla som kliver av sin post ska skriva ett testamente.

9.2. Avtackning av avgående funktionärer

9.3. Övriga frågor

10. Mötets högtidliga avslutande

Terese avslutar mötet 22.38

Justeras:

Terese Skoog

Axel Hultman

Fredrik Spansk

Maria Bahrami

Uppföljning verksamhetsplan för styrelsen 12/13	bilaga i
Proposition Stadgeändring revision	bilaga ii.
Motion Spelnörderiet	bilaga iii.
Motionssvar Spelnörderiet	bilaga iv.
Motion från valberedningen	bilaga v.
Motionssvar valberedningen	bilaga vi.
Verksamhetsplan för nästkommande verksamhetsår	bilaga vii.
Budget för MKM för nästkommande verksamhetsår	bilaga viii.
Budget för nästkommande verksamhetsår	bilaga ix.